
Laholms Bridgeklubb Protokoll från styrelsemöte 
 6 maj 2010 
 
 Närvarande:   
 Kent Nordenberg Annika Cederlid
 Christer Nilsson Gunilla Johansson
 Maria Ohlsson  Eva Lena Glimne 
 Lennart Nordberg   

1. Mötet öppnas 

Kent Nordenberg förklarade mötet öppnat. 

2. Fastställande av dagordning 

Dagordningen fastställdes och godkändes. 

3. Föregående mötens protokoll 

Ett antal punkter från tidigare möten togs upp:  

1. Partnerförmedling på hemsidan. 

2. Värdegrunder, vi tar fram de gamla och diskuterar igenom. 

3. Vagnen i Hasslöv, vi kan inte beställa förrän vi fått klartecken till att vara kvar. 

4. Tillgång till Hasslövs bygdegård, Kent talar med Urban. 

5. SISU-pengar, Annika kontrollerar hur det fungerar. 

4. Val av justeringsman 

Eva Lena Glimne valdes att justera dagens protokoll. 

5. Ekonomi 

Ekonomin är OK. 

6. Styrelsearbete resten av verksamhetsåret 

Tf. ordf. är Kent Nordenberg, tf. vice ordf. är Christer Nilsson. Eva Lena Glimne går upp 
som ordinarie ledamot. Gunilla ansvarar för att information läggs ut på hemsidan och på 
Spader. 

7. Utbildningskommittén  

Eva Lena redogjorde för verksamheten. Kurserna har varit uppskattade och fortsätter till 
hösten i fyra nivåer. Totalt brukar det spelas på ca tio bord. 

8. Tävlingskommittén 

Vi kommer att hålla TL-utbildning för nya tävlingsledare. Beslutades att KM Par kommer 
att spelas över fyra kvällar varav de tre bästa räknas. KM Lag föreslogs att spelas i 16-
brickorsmatcher, Gunilla kontrollerar möjligheten till utdelande av silverpoäng och frågan 
tas upp igen vid nästa möte. Lennart föreslog sponsortävlingar och kommer att leta 
sponsorer. 

9. Stödkommittén 

Allt fungerar bra vid våra vanliga kvällstävlingar. Mer hjälp behövs vid de stora 
tävlingarna. 

10. Bridgehelg 2010 

Vi blev tvungna att ställa in arrangemanget i år och beslutade att lägga det på is inför nästa 
år. 



11. Resa till Mön 20-22 augusti 2010 

Allt är under kontroll. 21 par är anmälda hittills. Beslutades att sponsra med ca 15 000 kr. 

12. Inköp  

Beslutades att det är OK att köpa in en whiteboard och att, vid behov, köpa hyllor för 
brickor. 

13. Hantering av klubbmedlemmar 

Beslutades att införa medlemskort och att ta bort medlemslistan på hemsidan 

14. Marknadsföring  

Eventuellt finns det möjlighet för oss att vara med på Laholmsmässan och visa upp oss. 
Lennart kontrollerar pris. Våra nybörjarkurser startar i början av oktober och vi ska 
försöka få visa upp oss på Maxi i mitten av september. För att ytterligare synas kommer 
Lennart att ta kontakt med journalister på HP och LT och mata dem med information om 
vår verksamhet. 

15. Övriga frågor 

1. Etikregler 

 Förbundet har kommit med en fin sammanfattning av etikregler. Beslutades att plasta 
in och lägga på borden vid tävlingar. 

2. Kommittéerna 

 Beslutades att information om kommittéerna ska läggas ut på hemsidan och Spader. 
Gunilla ansvarar. 

3. Sill o päror 

 Priset sattes till 120 kr. Beslutades att spela 20 brickor. 

16. Nästa möte 

Nästa möte hålls den 23 augusti kl 16.00 hos Eva Lena. 

17. Mötet avslutas 

 
Vid protokollet  Justeras 
 
 
Gunilla Johansson  Eva Lena Glimne 
 
 
Tf. Ordf. Kent Nordenberg 


